
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 32/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 639/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή συζήτησης και λήψης απόφασης επί 
του  10ου θέματος «Έγκριση Κανονισμού 
Λειτουργίας Δημοτικού Συμβουλίου». 

 
       Σήμερα 20 Δεκεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55, ύστερα από την με 
ημερομηνία 16-12-1999 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 106, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα  23 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Α. Δελαβερίδης -------- 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Κόλβατζης  
3. Δ. Ταχματζίδης Ν. Χαμαλής  
4. Μ. Γαβρίδης Α. Κεσίδης  
5. Κ. Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης  
6. K. Aσλάνογλου Θ.  Σιδηρόπουλος  
7. Δ.  Πέτκος Ι. Ακριβόπουλος Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης Ε. Κουκουρδής Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές Γ. Μανακούλης Χ. Μουτσιόπουλος 

10. Κ.  Βαφείδης Π. Αγαθαγγελίδης  
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ. 631/99 
14. Π. Πιτούλιας απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
15. M. Σουμελίδης  
16. Α. Ταραλάς  
17. Χ.  Σκουμπόπουλος  
18. Χ. Γεωργιάδης  
19. Β. Γιαννουλάκης  
20. Σ.  Παναγιωτίδης  
21. Ε. Σοφιανίδης  
22. Ε. Λευκοπούλου  
23. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 10ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
είπε στο συμβούλιο ότι: 
 Θέλω να σας ανακοινώσω μία εξέλιξη που αφορά τον κανονισμό μας. Στις 14-
16  Ιανουαρίου, στο Βελλίδειο Συνεδριακό Κέντρο της ΔΕΘ, θα πραγματοποιηθεί 
Πανελλήνιο Συνέδριο των προέδρων των Δ.Σ. Υπάρχει μία πρόσκληση την οποία θα 
ήθελα να αποδεχθεί το σώμα, χωρίς καμία επιβάρυνση για τη συμμετοχή μου σ' αυτό 
το συνέδριο. 
 Υπάρχει ένα έγγραφο της ΤΕΔΚ που ζητάει να βοηθήσει σε οποιαδήποτε 
πρωτοβουλία θα έχουμε, ως προεδρεία του νομού. Χθες έγινε μία συνάντηση στη 
Νάουσα, η οποία θα επαναληφθεί στη Βέροια, στις 5 Ιανουαρίου, για να υπάρχει μια 
ενιαία παρουσία των προεδρείων του νομού μας, σ' αυτό το συνέδριο. 
 Συμφωνήσαμε όλοι μας να παραβρεθούμε. 
 Ένα  από τα σημαντικότερα θέματα αυτού του συνεδρίου είναι η διαμόρφωση 
ενός ενιαίου κανονισμού λειτουργίας όλων των Δ.Σ. Είχα μία προσωπική επαφή με 
τον κ. Καπετανόπουλο , τον πρόεδρο του Δ.Σ. της Θεσ/νίκης, να μεταφέρει στην 
ΚΕΔΚΕ , στο Υπ. Εσ/κων, στα κόμματα και στους συναδέλφους, το θέμα της 
διαμόρφωσης ενιαίου κανονισμού λειτουργίας των Δ.Σ. 
 Υπάρχει ήδη μια επιτροπή που επεξεργάζεται τον κανονισμό και πιστεύω ότι 
θα συμφωνήσουν όλοι. 
 Στόχος του συνεδρίου είναι: 1) Η συζήτηση για τον ρόλο των Δ.Σ. 2) Η 
υποβάθμιση τους σε σχέση με το πλαίσιο που υπάρχει για τη λειτουργία των Δήμων 
3) Η αντιμετώπιση προβλημάτων που προέκυψαν με το νέο θεσμό της Νομ/κης 
Αυτ/σης. 
 Η πρότασή μου είναι ν' αναβάλουμε τη συζήτηση του κανονισμού που έχετε 
στα χέρια σας. Να πάμε στο συνέδριο, να δούμε τι θα προκύψει κι αμέσως μετά να 
συζητήσουμε τον κανονισμό. 
 Σκουμπόπουλος: Δεν έχουμε αντίρρηση να γίνει αναβολή του θέματος αυτού. 
Κάθε ΟΤΑ είναι ξεχωριστό πρόσωπο και καθορίζει τα του οίκου του. 
 Πρόεδρος: Αν υπάρχει μία γενική κατεύθυνση θα είναι καλό για όλους μας. 
 Συμφωνεί το σώμα; 
 Σύμβουλοι: Ναι. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Το Δ.Σ μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την πρόταση του Προέδρου.  
2.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα  
 
 Αναβάλλει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του 10ου θέματος «Έγκριση 
Κανονισμού Λειτουργίας Δημοτικού Συμβουλίου» για επόμενη συνεδρίαση του Δ.Σ.. 



 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό 639 / 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Ε.  Σοφιανίδης 
 Δ.  Πέτκος Ε. Λευκοπούλου 
 Ε. Λελεκάκης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές   
 Κ. Βαφείδης   
 Γ. Ουρσουζίδης   

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 30-12-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
  
 


